

2022年9月1日

親愛的客戶您好

1. 終止櫃檯現金代收付服務

謹以此函通知您，澳商澳盛銀行股份有限公司(下稱「澳盛銀行」)台北分行(下稱「本行」)將於西元(下同)2023年1月1日起終止中華郵政股份有限公司辦理櫃檯現金代收付服務。我們建議您在此終止日期之前洽詢其他金融機構進行相關安排。

2. 隱私聲明通知

本行依泰國相關法令規定通知您澳盛銀行將如何蒐集、使用和/或揭露您的個人資訊以及我們已採取的措施和流程並同時遵守Personal Data Protection Act, B.E. 2562 (A.D. 2019)(“Thai PDPA”)的相關規範。您可以上澳盛銀行網站查詢本行泰國隱私聲明。
<https://www.anz.com/content/dam/anzcom/pdf/institutional/disclosures/thailand-privacy-notice-pdpa.pdf>

您的客戶關係經理將持續擔任您與本行之間主要的聯繫窗口，並回答您任何與此更新相關的問題，歡迎您隨時與他/她聯繫。

若您有任何問題，亦隨時可以致電客服中心 +886 2 87225090 客服專線。

澳盛銀行感謝您長久以來的支持與指教，希望未來能與您繼續攜手共創美好未來。

您最忠誠的合作夥伴

澳商澳盛銀行集團股份有限公司台北分行

September 01, 2022

Dear Customer

1. Termination of Cash Counter Service via ChungHwa Post

We would like to inform you that we will terminate our Australia and New Zealand Banking Group Limited (ANZ) Taipei branch's cash counter service provided via Chunghwa Post Co., Ltd. starting from 1 January 2023. We recommend you to make alternative arrangements with other financial institutions prior to the termination date.

2. Privacy Notice

The Privacy Notice ("Notice") is to, pursuant to relevant laws and regulations of Thailand, make you aware of how ANZ will collect, use, and/or disclose your Personal Data (i.e. personal information which can identify you) and the measures and processes we have put in place in order to ensure that we comply with the Personal Data Protection Act, B.E. 2562 (A.D. 2019)("Thai PDPA"). Please refer to the URL below for more details.

<https://www.anz.com/content/dam/anzcom/pdf/institutional/disclosures/thailand-privacy-notice-pdpa.pdf>

Your current Relationship Manager will continue to serve you. Please feel free to contact him/her for any questions related to this update. For any other questions, you may also call our client service center +886 2 87225090 at any time.

Thank you for your long-term support and patronage. We look forward to growing our relationship with you.

Yours faithfully

Australia and New Zealand Banking Group Limited, Taipei Branch